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z 20. schůze Kontrolního výboru Poslanecké sněmovny Parlamentu ČR, 

 která se konala dne 24. listopadu 2011 a 7. prosince 2011 
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a 

 

z pokračování 20. schůze Kontrolního výboru Poslanecké sněmovny Parlamentu ČR, 

 která se konala dne 18. ledna 2012  

v budově Poslanecké sněmovny, Sněmovní 4, Praha 1, zasedací místnost č. 56 
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Z Á P I S 

 

z 20. schůze Kontrolního výboru Poslanecké sněmovny Parlamentu ČR, 

 která se konala dne 24. listopadu 2011 a 7. prosince 2011  

v budově Poslanecké sněmovny, Sněmovní 3, Praha 1, zasedací místnost č. 6 

 

a 

 

z pokračování 20. schůze Kontrolního výboru Poslanecké sněmovny Parlamentu ČR, 

 která se konala dne 18. ledna 2012  

v budově Poslanecké sněmovny, Sněmovní 4, Praha 1, zasedací místnost č. 56 

 

Čtvrtek 24. listopadu 2011 

 

Přítomni:  posl. prof. Ing. V. Cempírek, Ph.D., posl. JUDr. V. Filip, posl. 

Mgr. Z. Horníková, posl. RNDr. V. Koníček, posl. Ing. F. Laudát, 

posl. MUDr. V. Němeček, MBA, posl. Mgr. R. Sklenák, posl. 

Mgr. J. Škárka 

 

Omluveni: posl. Mgr. V. Bohdalová, posl. L. Kohoutová, posl. Ing. H. Orgoníková, 

posl. Bc. J. Schejbalová, posl. MUDr. J. Štětina, posl. Ing. V. Votava 

 

Hosté:  dle prezenční listiny 

 

 

 

 

Tuto schůzi řídili předseda výboru posl. JUDr. V. Filip a místopředsedkyně 

výboru posl. Mgr. Z. Horníková. 

 

Předseda výboru posl. JUDr. V. Filip v úvodu přivítal přítomné poslance a hosty. 

Navrhl program jednání 20. schůze Kontrolního výboru dle upravené pozvánky: 

 

1. Kontrolní závěr Nejvyššího kontrolního úřadu z kontrolní akce č. 10/27 – Projekt 

partnerství veřejného a soukromého sektoru „Ubytovna personálu ÚVN, ubytovna 

hotelového typu a parkoviště“ - pokračování (přerušeno na 19. schůzi Kontrolního výboru) 

2. Kontrolní závěr Nejvyššího kontrolního úřadu z kontrolní akce č. 10/15 – Peněžní 

prostředky určené na pořízení dálnice D3 

3. Návrh rozpočtu kapitoly 381 – Nejvyšší kontrolní úřad na rok 2012 

4. Nákupy zdravotnické techniky 

- Krajská zdravotní a.s. 

-  nákupy zdravotnické techniky z prostředků Integrovaného operačního  programu - 

onko a traumacentra 

- upgrade přístrojů ve fakultních nemocnicích 

5. Vládní návrh na vydání zákona, kterým se mění zákon č. 166/1993 Sb., o Nejvyšším 

kontrolním úřadu, ve znění pozdějších předpisů /sněmovní tisk 352/ - pokračování 

(přerušeno na 19. schůzi Kontrolního výboru) 

Vládní návrh na vydání Ústavního zákona, kterým se mění ústavní zákon č. 1/1993 Sb., 

Ústava České republiky, ve znění pozdějších ústavních zákonů /sněmovní tisk 351/ - 

pokračování (přerušeno na 19. schůzi Kontrolního výboru) 

6. Sdělení předsedy, různé 
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7. Návrh termínu a pořadu 21. schůze Kontrolního výboru. 

 

 Nikdo z přítomných poslanců nevznesl návrh na změnu, doplnění nebo vypuštění 

některého z bodů. Všichni přítomní poslanci souhlasili s navrženým pořadem ( 5 ; 0 ; 0 ). 

Hlasování se zúčastnili: posl. prof. Ing. V. Cempírek, Ph.D., posl. JUDr. V. Filip, posl. 

RNDr. V. Koníček, posl. MUDr. V. Němeček, MBA, posl. Mgr. R. Sklenák /viz příloha 

zápisu č. 1, str. 1/. 

 

 

 

 

1. 

Kontrolní závěr Nejvyššího kontrolního úřadu z kontrolní akce č. 10/27 – Projekt partnerství 

veřejného a soukromého sektoru „Ubytovna personálu ÚVN, ubytovna hotelového typu 

a parkoviště“ - pokračování (přerušeno na 19. schůzi Kontrolního výboru) 

 

Předseda výboru posl. JUDr. V. Filip uvedl, že Kontrolní výbor přerušil 

projednávání tohoto bodu na 19. schůzi dne 13. října 2011, usnesením č. 98 požádal ministra 

obrany o osobní účast při pokračování projednávání tohoto bodu a o předložení informace, 

které konkrétní osoby a jak se v letech 2004 – 2011 podílely na rozhodování v předmětném 

projektu. 

 

Ministr obrany RNDr. A. Vondra uvedl, že na základě usnesení Kontrolního 

výboru č. 98 zaslal předsedovi výboru v usnesení požadované informace 

(č.j.: KV/15.11.11/13687/379). Zaslána byla kopie stanoviska ministerstva financí a advokátní 

kanceláře Havel, Holásek & Partners s.r.o. ve věci možného rizika arbitráže z důvodu 

neplnění uzavřené koncesní smlouvy se soukromým partnerem. Dále byly zaslány informace 

o osobách, které se v průběhu let 2004 – 2011 podílely na rozhodování v pilotním projektu 

partnerství veřejného a soukromého sektoru a také co bylo předmětem plnění smluv na 

poradenské služby. Ministr obrany dále konstatoval, že projekt od původního záměru značně 

nabobtnal, proto projekt v souladu s právními stanovisky zastavil. Pozastavil se nad tím, že 

tento projekt nezastavila již vláda premiéra Ing. J. Fischera, CSc. Situace nebyla jednoduchá. 

Hrozilo riziko arbitráže. Ministerstvo nebylo v jednoduché situaci a muselo volit mezi 

řešeními, z nichž ani jedno nebylo ideální. Zdůraznil, že riziko prohry v případné arbitráži 

bylo mimořádně vysoké.  

 

 Dále vystoupil zpravodaj Mgr. R. Sklenák, který poděkoval Ministerstvu obrany za 

zaslané materiály. Mimo jiné uvedl, že ministr obrany MUDr. M. Barták v rozporu 

s usnesením vlády č. 1082 nepředložil vládě ke schválení upravený koncesní projekt přes to, 

že se předpokládané výdaje na základě soutěžního dialogu s uchazeči několikanásobně 

zvýšily. Zdůraznil, že kdyby byl projekt v této době zastaven, tak by České republice 

nevznikly žádné náklady. V květnu roku 2010 byl ve vládě materiál s návrhem usnesení, 

kterým se měl celý projekt zastavit. Bohužel, ale 4 dny před parlamentními volbami, 

Ministerstvo obrany zaslalo dopis, který obsahoval jiný návrh usnesení a jinou tiskovou 

zprávu. Dle údajů z vládního informačního systému byl nový materiál s novým návrhem 

usnesení na uzavření smlouvy o realizaci projektu předložen ráno 24. 5. 2010 před zasedáním 

vlády. Kontrolnímu výboru není známo, kdo tuto změnu návrhu usnesení inicioval. Za velice 

problematické považuje uzavření dodatku č. 2 a č. 3 koncesní smlouvy. Výsledkem celého 

projektu je, že projekt je zrušen, žádná ubytovna v ÚVN nebude a stát zaplatí přes 200 mil. 

Kč. Stát tedy zaplatí téměř polovinu toho, co měl původně stát celý projekt. 
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 V obecné rozpravě vystoupili: posl. Ing. F. Laudát (Konstatoval, že současné vedení 

MO a ÚVN postupovalo správně a dle jeho názoru ani jinak konat nemohlo. Tuto kauzu 

považuje za problém předchozího vedení a je to důsledek špatně připraveného projektu.), 

posl. RNDr. V. Koníček (Zajímal se o činnost projektového manažera, kterému bylo 

vyplaceno 7 mil. Kč.), viceprezident NKÚ Ing. M. Kala (Konstatoval, že ředitel ÚVN a 

zástupce Ministerstva obrany podalo na NKÚ v září 2011 podnět k prošetření rozporu mezi 

kontrolním závěrem, resp. tiskovou zprávou ze dne 19. září 2011 a kontrolním protokolem a 

postupu členů NKÚ při kontrole č. 10/27. NKÚ neshledalo k tomuto podnětu relevantní 

důvody. NKÚ pouze konstatovalo, že mu při kontrole nebyly určité materiály předloženy.), 

posl. Mgr. Z. Horníková (Konstatovala, že projekt byl špatně připraven a musel tedy i špatně 

skončit. Uvedla, že úřednická vláda premiéra Ing. J. Fischera, CSc. schválila těsně před 

volbami nevýhodnou koncesní smlouvu. Zdůraznila, že dnes je velice problematické se 

dovolávat postihu bývalého premiéra dočasné úřednické vlády. Zdůraznila, že ministr obrany 

RNDr. A. Vondra se rozhodl správně, když projekt zastavil. Zdůraznila, že to není poprvé, 

kdy výbor projednává nepřipravený megalomanský projekt - např. justiční areál Míčánky. 

Konstatovala, že by Ministerstvo financí nemělo v rámci programového financování 

ISPROFIN schvalovat a financovat nepřipravené projekty.), posl. Ing. F. Laudát (Zdůraznil, 

že problém vznikl za úřednické vlády a nesouhlasí s tím, že by to byla chyba MF.), posl. 

JUDr. V. Filip (Konstatoval, že dle usnesení vlády měl ministr předložit koncesní projekt 

k opětovnému schválení, pokud by došlo k podstatné změně obsahu nebo rozsahu koncesního 

projektu, ale ministr MUDr. M. Barták upravený projekt do vlády nepředložil. Kontrolní 

výbor ale nemá žádné kompetence vůči bývalému ministrovi.), ministr obrany RNDr. 

A. Vondra (Uvedl, že rekapitulaci zpravodaje o průběhu projektu považuje za korektní. 

Konstatoval, že počátek megalomanského projektu byl kolem roku 2002, kdy MO vedl 

ministr Ing. J. Tvrdík. Koncem roku 2009 v závěru soutěžního dialogu byl pouze jeden 

uchazeč, který splnil všechny podmínky. Počátkem roku 2010 byla tedy možnost projekt 

ukončit bez jakýchkoliv nákladů. Zdůraznil, že nechápe a neví, proč projekt nebyl v této době 

ukončen. Zdůraznil, že ani jeden z úředníků, kteří za projektem stáli, už na ministerstvu 

nepracuje.), generální sekretář MO Ing. J. Vylita (Uvedl, že Ing. M. Légl byl poradcem 

ÚVN a byl u projektu od počátku. Konstatoval, že on v té době nebyl na MO a nemůže tedy 

říci, proč byl do funkce projektového manažera vybrán zrovna Ing. M. Légl. Na podzim 2009 

byl Ing. M. Légl z funkce odvolán, ale neexistuje zápis z Řídícího výboru, který ho odvolal. 

Uvedl, že Ministerstvo financí dne 23. 3. 2010 předložilo stanovisko s řadou připomínek a 

nechápe jak mohly být tak zásadní připomínky vypořádány a 24. 5. 2010 předložen návrh 

usnesení na uzavření smlouvy. Konstatoval, že materiály do vlády předkládá příslušný ministr 

a současné vedení MO již nezjistí, který úředník nový materiál a nový návrh usnesení 

vypracoval.), posl. JUDr. V. Filip (Pozastavil se nad tím, že byly vynaloženy vysoké finanční 

prostředky za poradenské služby. Uvedl, že jsou ze státního rozpočtu vynakládány často velké 

finační prostředky za právní a poradenské služby, které nejsou vždy kvalitní. Dotázal se, zda 

lze ještě nějaké finanční prostředky zachránit.), náměstek ředitele pro ekonomické řízení 

ÚVN Ing. R. Šenk, MBA, FCCA (Uvedl, že se podařilo minimalizovat náklady z 217 mil. 

Kč na pouze 187 mil. Kč. Dále konstatoval, že dle uzavřené smlouvy měla ÚVN platit po 

dobu 25-ti let 250 mil. Kč ročně a je jasné, že by ÚVN na tak vysoké splátky neměla finanční 

prostředky.), posl. Mgr. R. Sklenák (Zdůraznil, že je sice pravda, že dnes v čele MO i ÚVN 

je jiné vedení, ale věc by neměla vyznít do ztracena.), posl. Ing. F. Laudát (Vyslovil obavu 

nad tím, aby nedošlo k dalšímu zbytečnému vynaložení finančních prostředků.), posl. JUDr. 

V. Filip (Zdůraznil, že je potřeba zveřejnit jména osob, které za tento projekt nesou 

odpovědnost.). 

 

V podrobné rozpravě zpravodaj posl. Mgr. R. Sklenák navrhl usnesení následujícího 

znění: 
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Kontrolní výbor Poslanecké sněmovny Parlamentu ČR po úvodním výkladu ministra 

obrany RNDr. Alexandra Vondry, zpravodajské zprávě poslance Mgr. Romana Sklenáka a po 

rozpravě 

I. b e r e  n a  v ě d o m í  Kontrolní závěr Nejvyššího kontrolního úřadu z kontrolní 

akce č. 10/27 – Projekt partnerství veřejného a soukromého sektoru „Ubytovna 

personálu ÚVN, ubytovna hotelového typu a parkoviště“; 

II. b e r e  n a  v ě d o m í ,  že:  

- bývalý ministr obrany MUDr. Martin Barták v rozporu s usnesením vlády č. 1082 ze 

dne 24. 9. 2007 nepředložil vládě ke schválení upravený koncesní projekt, přestože se 

předpokládané výdaje na základě soutěžního dialogu s uchazeči několikanásobně 

zvýšily, 

- vláda Ing. Jana Fischera, CSc. schválila pro stát nevýhodnou koncesní smlouvu; 

III. p o d á v á  Nejvyššímu kontrolnímu úřadu podnět podle § 17 odst. 2 zákona 

č. 166/1993 Sb., o  Nejvyšším kontrolním úřadu, k provádění kontrol účelnosti, 

efektivity a hospodárnosti vynakládání finančních prostředků na ekonomické, 

technické a právní poradenství; 

IV. z m o c ň u j e  předsedu výboru, aby s tímto usnesením seznámil ministra obrany, 

ředitele Ústřední vojenské nemocnice a prezidenta Nejvyššího kontrolního úřadu. 

 

S takto navrženým usnesením byl vysloven souhlas a bylo přijato usnesení č. 104 

( 8 ; 0 ; 0 ). Hlasování se zúčastnili: posl. prof. Ing. V. Cempírek, Ph.D., posl. JUDr. V. Filip, 

posl. Mgr. Z. Horníková, posl. RNDr. V. Koníček, posl. Ing. F. Laudát, 

posl. MUDr. V. Němeček, MBA, posl. Mgr. R. Sklenák, posl. Mgr. J. Škárka /viz příloha 

zápisu č. 1, str. 1/. 

 

 

 

 

2. 

Kontrolní závěr Nejvyššího kontrolního úřadu z kontrolní akce č. 10/15 – Peněžní prostředky 

určené na pořízení dálnice D3 

 

 S úvodním slovem k tomuto bodu vystoupil 1. náměstek ministra dopravy Ing. 

Lukáš Hampl. 

 

 Za Nejvyšší kontrolní úřad přednesl stanovisko viceprezident NKÚ Ing. M. Kala. 

Uvedl, že cílem kontroly bylo prověřit poskytování, čerpání a použití peněžních prostředků 

určených na pořízení dálnice D3, včetně projektu partnerství veřejného a soukromého sektoru. 

Dále uvedl, že kontrolováno bylo období od roku 2006 do září 2010. Kontrolovanými 

osobami bylo Ministerstvo dopravy, Státní fond dopravní infrastruktury, Ředitelství silnic 

a dálnic a jeho organizační útvar Správa České Budějovice. Konstatoval, že úlohou NKÚ není 

říkat, za kolik korun se má stavět kilometr dálnice či tunelu. Povinností investora je stanovit 

cenové limity a poté je také vyhodnocovat. 

 

 Zpravodaj prof. Ing. V. Cempírek, Ph.D. mimo jiné uvedl, že dálnice D3 měla být 

dokončena do roku 2012, ale nyní je horizont dokončení někdy po roce 2020 a došlo také 

k výraznému finančnímu nárůstu nákladů. Zdůraznil, že není možné, aby byl projekt 

v průběhu realizace měněn dle přání obcí (např. na žádost obce se tunel prodloužil a místo 

3 mld. Kč bude stát 8 mld. Kč). 
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Za Státní fond dopravní infrastruktury přednesl stanovisko ředitel SFDI Ing. 

T. Čoček. 

 

Za Ředitelství silnic a dálnic přednesl stanovisko pověřený řízením ŘSD 

Ing. R. Poruba. 

 

V obecné rozpravě vystoupili: posl. JUDr. V. Filip (Uvedl, že ministr dopravy slíbil, 

že bude připraven nový zákon o vyvlastňování. Zdůraznil, že to není problém pouze dálnice 

D3, ale že to je systémový problém, který je nutné řešit.), 1. náměstek ministra dopravy 

Ing. Lukáš Hampl (Uvedl, že na vládě je již předložena novela stavebního zákona.), posl. 

Mgr. Z. Horníková (Pozastavila se nad tím, že stavby nejsou dobře plánovány a chybí 

koncepce a nejsou dodržovány rozpočtové výhledy.), 1. náměstek ministra dopravy Ing. 

Lukáš Hampl (Ministerstvo by přivítalo, kdyby byly dodržovány rozpočtové výhledy.), 

ředitel SFDI Ing. T. Čoček (Domnívá se, že hlavním problémem není výše finančních 

prostředků, ale jejich jistota protože dochází k velkým škrtům v oblasti dopravní 

infrastruktury.). 

 

V podrobné rozpravě zpravodaj výboru posl. prof. Ing. V. Cempírek, Ph.D. navrhl 

usnesení následujícího znění: 

Kontrolní výbor Poslanecké sněmovny Parlamentu ČR po úvodním výkladu 

viceprezidenta Nejvyššího kontrolního úřadu Ing. Miloslava Kaly, stanovisku 1. náměstka 

ministra dopravy Ing. Lukáše Hampla, stanovisku ředitele Státního fondu dopravní 

infrastruktury Ing. Tomáše Čočka, Ph.D., stanovisku pověřeného řízením Ředitelství silnic a 

dálnic Ing. René Poruby, zpravodajské zprávě poslance prof. Ing. Václava Cempírka, Ph.D. a 

po rozpravě 

I. b e r e  n a  v ě d o m í   

a) Kontrolní závěr Nejvyššího kontrolního úřadu z kontrolní akce č. 10/15 – Peněžní 

prostředky určené na pořízení dálnice D3 (dále jen „Kontrolní závěr č. 10/15“), 

b) Stanovisko Ministerstva dopravy ke Kontrolnímu závěru č. 10/15, obsažené v části 

IV materiálu vlády č.j. 747/11; 

II. k o n s t a t u j e ,  že z předloženého Kontrolního závěru č. 10/15 vyplývá 

nehospodárnost při nakládání s přidělenými finančními prostředky na realizovaných a 

připravovaných stavbách; 

III. ž á d á  ministra dopravy, aby předložil Kontrolnímu výboru stanovisko Ministerstva 

dopravy o zařazení dálnice D3 mezi prioritní dopravní stavby; 

IV. z m o c ň u j e  předsedu výboru, aby s tímto usnesení seznámil ministra dopravy, 

prezidenta Nejvyššího kontrolního úřadu, ředitele Státního fondu dopravní 

infrastruktury, vedení Ředitelství silnic a dálnic a předsedu Sdružení pro výstavbu D3 

a R4. 

 

S takto navrženým usnesením byl vysloven souhlas a bylo přijato usnesení č. 105 

( 8 ; 0 ; 0 ). Hlasování se zúčastnili: posl. prof. Ing. V. Cempírek, Ph.D., posl. JUDr. V. Filip, 

posl. Mgr. Z. Horníková, posl. RNDr. V. Koníček, posl. Ing. F. Laudát, posl. 

MUDr. V. Němeček, MBA, posl. Mgr. R. Sklenák, posl. Mgr. J. Škárka /viz příloha zápisu 

č. 1, str. 1/. 
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3. 

Návrh rozpočtu kapitoly 381 – Nejvyšší kontrolní úřad na rok 2012 

 

S úvodním výkladem k tomuto bodu vystoupil viceprezident NKÚ Ing. M. Kala. 

Mimo jiné uvedl, že výše příjmů je navrhována ve výši 466 tis. Kč a výše výdajů je 

navrhována ve výši 512 331 tis. Kč. 

 

Se zpravodajskou zprávou vystoupil zpravodaj výboru posl. RNDr. V. Koníček. 

 

Na zpravodajskou zprávu krátce reagovala vrchní ředitelka správní sekce NKÚ 

JUDr. S. Zikmundová. 

 

 V obecné rozpravě nikdo z přítomných nevystoupil. 

 

V podrobné rozpravě zpravodaj výboru posl. RNDr. V. Koníček navrhl usnesení 

následujícího znění: 

Kontrolní výbor Poslanecké sněmovny Parlamentu ČR po úvodním výkladu 

viceprezidenta Nejvyššího kontrolního úřadu Ing. Miloslava Kaly, zpravodajské zprávě poslance 

RNDr. Vladimíra Koníčka a po rozpravě 

I. d o p o r u č u j e  Poslanecké sněmovně Parlamentu ČR, aby návrh rozpočtu 

kapitoly 381 – Nejvyšší kontrolní úřad na rok 2012 s c h v á l i l a  ve výši příjmů 

466 tis. Kč, ve výši výdajů 512 331 tis. Kč; 

II. z m o c ň u j e   zpravodaje výboru, aby s tímto usnesením seznámil schůzku zpravodajů 

výborů na jednání Rozpočtového výboru; 

III. z m o c ň u j e  předsedu výboru, aby s tímto usnesením seznámil prezidenta 

Nejvyššího kontrolního úřadu. 

 

S takto navrženým usnesením byl vysloven souhlas a bylo přijato usnesení č. 106 

( 6 ; 0 ; 0 ). Hlasování se zúčastnili: posl. JUDr. V. Filip, posl. Mgr. Z. Horníková, posl. 

RNDr. V. Koníček, posl. MUDr. V. Němeček, MBA, posl. Mgr. R. Sklenák, posl. 

Mgr. J. Škárka /viz příloha zápisu č. 1, str. 2/. 

 

 

 

 

4. 

Nákupy zdravotnické techniky 

 - Krajská zdravotní a.s. 

 - nákupy zdravotnické techniky z prostředků Integrovaného 

                                                      operačního programu - onko a traumacentra 

 - upgrade přístrojů ve fakultních nemocnicích 

 

A) nákupy zdravotnické techniky z prostředků Integrovaného operačního programu - 

onko a  traumacentra 

 

Za Ministerstvo zdravotnictví vystoupil ministr zdravotnictví doc. MUDr. Leoš 

Heger, CSc. - prezentace viz příloha zápisu č. 2, str. 1 až 16. 

 

Se zpravodajskou zprávou vystoupil zpravodaj výboru posl. MUDr. V. Němeček, 

MBA. Uvedl, že oprávněných podezření byla řada, ale prokázat takové jednání, napravit ho 

a postihnout zodpovědné pracovníky se daří jen výjimečně. Negativní dopady jsou v oblasti 
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hospodářské, ale i morální. Kontrolní výbor by měl vyvinout odpovídající tlak, aby se situace 

alespoň částečně změnila. (Dále vystoupení zpravodaje viz prezentace - příloha zápisu č. 3.) 

 

 

B) upgrade přístrojů ve fakultních nemocnicích 

 

Se stanoviskem za Ministerstvo zdravotnictví vystoupil vrchní ředitel úseku přímo 

řízených organizací MZd Ing. Z. Kabátek - prezentace viz příloha zápisu č. 2., str. 17 až 

23. 

 

Pozn.: Ve 12.55 hodin předal předseda výboru posl. JUDr. V. Filip řízení schůze 

místopředsedkyni výboru posl. Mgr. Z. Horníkové. 

 

Se zpravodajskou zprávou vystoupil zpravodaj výboru posl. MUDr. V. Němeček, 

MBA - viz prezentace - příloha zápisu č. 3.  

 

Zpravodaj výboru posl. MUDr. V. Němeček, MBA  požádal o vystoupení hostů - 

zástupce firmy Medinet s.r.o. P. Kožner a zástupce firmy Dräger Medical s.r.o. M. Genza. 

 

Předseda výboru JUDr. V. Filip nechal hlasovat o vystoupení hostů. S tímto návrhem 

vyslovili souhlas všichni přítomní poslanci ( 5 ; 0 ; 0 ). Hlasování se zúčastnili: posl. 

JUDr. V. Filip, posl. Mgr. Z. Horníková, posl. RNDr. V. Koníček, posl. MUDr. V. Němeček, 

MBA, posl. Mgr. J. Škárka /viz příloha zápisu č. 1, str. 2/. 

 

Se svým stanoviskem vystoupila i senátorka MUDr. A. Dernerová. Poté vystoupil 

zástupce firmy Medinet s.r.o. P. Kožner (Uvedl, že se zúčastnili několika zakázek z IOP 

a potvrdil, že konstatování zpravodaje jsou pravdivá. Uvedl příklady různých zakázek. 

Potvrdil, že po opatřeních, které učinil ministr zdravotnictví v roce 2011 se situace naprosto 

změnila. V současné době se nakupuje opravdu mnohem levněji. Bohužel ale došlo k přesunu 

kompletátorských firem ze zakázek od přímo řízených organizací k zakázkám v krajských 

nemocnicích.) a zástupce firmy Dräger Medical s.r.o. M. Genza (V úvodu svého 

vystoupení poděkoval současnému ministrovi za změny, které učinil v přímo řízených 

organizacích. Situace v krajských nemocnicích je ale stále stejná. Konstatoval, že marže 

kompletátorských firem se v ČR pohybují mezi 30% až 100%.). 

 

 V obecné rozpravě vystoupili: posl. Mgr. Z. Horníková (Přivítala, že za současného 

ministra zdravotnictví se zlepšila situace s nákupy zdravotnické techniky. Bohužel, ale 

problém setrvává v krajských nemocnicích!), posl. MUDr. V. Němeček, MBA (Uvedl, že 

písemně oslovil kompletátorské firmy s dotazem na výši jejich marží při realizaci obchodních 

případů. Všechny oslovené kompletátorské firmy odpověděly, že je to předmětem obchodního 

tajemství.), vrchní ředitel úseku přímo řízených organizací MZd Ing. Z. Kabátek (Uvedl, 

že se domnívá, že tak vysoké marže nejsou u všech nákupů.) a ministr zdravotnictví doc. 

MUDr. L. Heger, CSc. (Poděkoval za pozitivní slova k jeho práci a přijatým nápravným 

opatřením.). 

 

 

C)  Krajská zdravotní a.s. 

 

Se zpravodajskou zprávou vystoupil zpravodaj výboru posl. MUDr. V. Němeček, 

MBA - viz prezentace - příloha zápisu č. 3.  
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Se stanoviskem za Ministerstvo financí vystoupil náměstek ministra financí 

Ing. M. Matej, Ph.D. 

 

Dále se svým stanoviskem vystoupila senátorka MUDr. A. Dernerová. 

 

Pozn.: Ve 14.00 hodin předala místopředsedkyně výboru posl. Mgr. Z. Horníková řízení 

schůze předsedovi výboru posl. JUDr. V. Filipovi. 

 

Zpravodaj výboru posl. MUDr. V. Němeček, MBA navrhl usnesení následujícího 

znění: 

Kontrolní výbor Poslanecké sněmovny Parlamentu ČR po stanovisku ministra 

zdravotnictví doc. MUDr. Leoše Hegera, CSc., stanovisku vrchního ředitele úseku přímo 

řízených organizací MZd Ing. Zdeňka Kabátka, stanovisku náměstka ministra financí 

Ing. Miroslava Mateje, Ph.D., zpravodajské zprávě poslance MUDr. Víta Němečka, MBA a 

po rozpravě 

I. ž á d á  ministra financí, aby do 31. 1. 2012 předložil Kontrolnímu výboru další 

průběžnou zprávu o vývoji případu Krajská zdravotní, včetně výsledků auditu a 

výsledcích správního řízení o odvodu z důvodu porušení rozpočtové kázně, včetně 

vyčíslení dalších případných nezpůsobilých výdajů, dále žádá o informaci, kdo a 

jakým způsobem uhradí výdaje, které byly vyčísleny jako nezpůsobilé, nejsou tedy 

kryté dotací a zda nehrozí riziko, že tyto výdaje budou uhrazeny z veřejných 

prostředků; 

II. ž á d á  ministra pro místní rozvoj, aby do 31. 1. 2012 předložil Kontrolnímu výboru 

průběžnou zprávu o výsledcích šetření, které vede ve věci Krajská zdravotní, včetně 

výsledků šetření auditního subjektu MMR ve věci první výzvy IOP a včetně výsledků 

auditu Evropské komise; 

III. d ě k u j e  ministru zdravotnictví za přijetí účinných opatření pro efektivní nákupy 

investic v přímo řízených organizacích; 

IV. k o n s t a t u j e ,  že podle dostupných informací není audit IOP zpracovaný 

firmou KPMG důvěryhodný; 

V. ž á d á  ministra zdravotnictví, aby do 31. 1. 2012 předložil Kontrolnímu výboru 

zprávu o prověření nákladovosti na vybrané přístroje z první výzvy IOP (ČVUT 

Kladno) a výsledku šetření, které v této věci realizuje odbor Evropských fondů MZd a 

finanční úřad; 

VI. ž á d á  ministra zdravotnictví, aby požádal ÚOHS o prověření JŘBU u upgrade 

přístrojů nakoupených ve fakultních nemocnicích dle přílohy tohoto usnesení; 

VII. p ř e r u š u j e  projednávání tohoto bodu do doby, než budou Kontrolnímu výboru 

předloženy požadované zprávy; 

VIII. z m o c ň u j e  předsedu výboru, aby s tímto usnesením seznámil ministra financí, 

ministra zdravotnictví a ministra pro místní rozvoj. 

 

S takto navrženým usnesením byl vysloven souhlas a bylo přijato usnesení č. 107 ( 5 ; 

0 ; 0 ). Hlasování se zúčastnili: posl. JUDr. V. Filip, posl. Mgr. Z. Horníková, posl. 

RNDr. V. Koníček, posl. MUDr. V. Němeček, MBA, posl. Mgr. J. Škárka /viz příloha zápisu 

č. 1, str. 2/. 

 

V tuto chvíli předseda výboru JUDr. V. Filip navrhl přerušit 20. schůzi Kontrolního 

výboru. S tímto návrhem souhlasili všichni přítomní poslanci a poslankyně a bylo přijato 

usnesení č. 108 ( 5 ; 0 ; 0 ). Hlasování se zúčastnili: posl. JUDr. V. Filip, posl. 

Mgr. Z. Horníková, posl. RNDr. V. Koníček, posl. MUDr. V. Němeček, MBA, posl. 

Mgr. J. Škárka /viz příloha zápisu č. 1, str. 3/. 
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Předseda výboru JUDr. V. Filip poděkoval všem přítomným za spolupráci a přerušil 

dvacátou schůzi Kontrolního výboru. 

 

Schůze výboru byla přerušena ve 14.15 hodin. 

 

 

Středa 7. prosince 2011 

 

Z rozhodnutí předsedy Kontrolního výboru posl. JUDr. V. Filipa o projednání PER 

ROLLAM bylo dne 7. prosince 2011 přijato usnesení č. 109 k plánu zahraničních aktivit 

Kontrolního výboru na rok 2012. Hlasování se zúčastnili: posl. Mgr. V. Bohdalová, posl. prof. 

Ing. V. Cempírek, Ph.D., posl. JUDr. V. Filip, posl. Mgr. Z. Horníková, posl. L. Kohoutová, 

posl. RNDr. V. Koníček, posl. Ing. F. Laudát, posl. MUDr. V. Němeček, MBA, posl. Ing. 

H. Orgoníková, posl. Bc. J. Schejbalová, posl. Mgr. R. Sklenák, posl. Mgr. J. Škárka, posl. 

MUDr. J. Štětina, posl. Ing. V. Votava ( 13 ; 1 ; 0 ) /viz podpisový arch k usnesení/. 

 

 

Středa 18. ledna 2012 - pokračování přerušené schůze 

 

Přítomni:  posl. prof. Ing. V. Cempírek, Ph.D., posl. JUDr. V. Filip, posl. Ing. 

Ivan Fuksa, posl. Mgr. Z. Horníková, posl. L. Kohoutová, posl. 

RNDr. V. Koníček, posl. MUDr. V. Němeček, MBA, posl. Ing. 

H. Orgoníková, posl. Bc. J. Schejbalová, posl. Mgr. R. Sklenák, posl. 

Mgr. J. Škárka, posl. MUDr. J. Štětina 

 

Omluveni: posl. Mgr. V. Bohdalová, posl. Ing. F. Laudát, posl. Ing. V. Votava 

 

Hosté:  dle prezenční listiny 

 

 

Předseda výboru JUDr. V. Filip uvítal nově zvoleného člena Kontrolního výboru 

posl. Ing. I. Fuksu (na uvolněné místo po posl. Ing. P. Bendlovi, který byl jmenován 

ministrem zemědělství). 

 

 

 

 

5. 

Vládní návrh na vydání zákona, kterým se mění zákon č. 166/1993 Sb., o Nejvyšším 

kontrolním úřadu, ve znění pozdějších předpisů /sněmovní tisk 352/ 

 - pokračování (přerušeno na 19. schůzi Kontrolního výboru) 

 

Vládní návrh na vydání Ústavního zákona, kterým se mění ústavní zákon č. 1/1993 Sb., 

Ústava České republiky, ve znění pozdějších ústavních zákonů /sněmovní tisk 351/ 

 - pokračování (přerušeno na 19. schůzi Kontrolního výboru) 

 

I. náměstek ministra spravedlnosti JUDr. Daniel Volák krátce shrnul projednávání 

těchto sněmovních tisků ve výborech PS (Výbor pro veřejnou správu a regionální rozvoj přijal 

dne 24. listopadu 2011  k tisku č. 351 usnesení č. 75 a k tisku č. 352 usnesení  č. 76, Ústavně 



 - 11 - 

právní výbor přijal dne 1. prosince 2011 k tisku č. 351 usnesení č. 90 a k tisku č. 352 usnesení 

č. 91.). 

 

Zpravodaj výboru posl. RNDr. V. Koníček uvedl, že na 18. schůzi KV písemně 

předložil 14 pozměňovacích návrhů k tisku 352 a 1 pozměňovací návrh k tisku 351. Dále 

uvedl, že některé předložené pozměňovací návrhy k tisku č. 352 byly již schváleny v usnesení 

Ústavně právního výboru a Výboru pro veřejnou správu a regionální rozvoj. Doporučil tedy 

hlasovat pouze pozměňovací návrhy k tisku č. 352 předložené pod pořadovými čísly:  

 2. V § 3 odst. 1 písm. c) se na konci textu doplňují slova „a jinými právními 

předpisy“.;  

 3. V § 3 odst. 1 písm. d) se vkládá nový bod 8, který zní: „8. Českou tiskovou 

kancelář,“. Následující body se přečíslují.; 

 6. V § 4 odst. 2 se na konci textu doplňují slova „a jinými právními předpisy“. 

 

Zpravodaj výboru posl. RNDr. V. Koníček uvedl, že předložený pozměňovací 

návrh k tisku 351 zní: „K čl. I - v článku 97 odst. 1 písm. c) Ústavy České republiky se na 

konci textu doplňují slova „a jinými právními předpisy“. 

 

V podrobné rozpravě vystoupili: I. náměstek ministra spravedlnosti JUDr. Daniel 

Volák a k pozměňovacímu návrhu č. 2 a 6 uvedl negativní stanovisko Ministerstva 

spravedlnosti. K pozměňovacímu návrhu č. 3 uvedl neutrální stanovisko Ministerstva 

spravedlnosti. Dále proběhla diskuse k výše uvedeným pozměňovacím návrhům, ve které 

vystoupili: posl. JUDr. V. Filip, posl. Mgr. Z. Horníková, I. náměstek ministra 

spravedlnosti JUDr. Daniel Volák, posl. Ing. I. Fuksa, referent odboru legislativy Mgr. 

et. Bc. V. Němčák, posl. L. Kohoutová, posl. RNDr. V. Koníček, posl. MUDr. J. Štětina, 

posl. MUDr. V. Němeček, MBA., prezident NKÚ Ing. F. Dohnal, posl. JUDr. V. Filip, 

I. náměstek ministra spravedlnosti JUDr. Daniel Volák, posl. Mgr. R. Sklenák, posl. 

Mgr. J. Škárka. 

 

 O pozměňovacích návrzích ke sněmovnímu tisku č. 352 bylo hlasováno a bylo přijato 

usnesení č. 110 následujícího znění: 

Kontrolní výbor Poslanecké sněmovny Parlamentu ČR po stanovisku náměstka 

ministra spravedlnosti JUDr. Daniela Voláka, zpravodajské zprávě poslance RNDr. 

Vladimíra Koníčka a po rozpravě 

I. d o p o r u č u j e   Poslanecké sněmovně Parlamentu ČR, aby vládní návrh na vydání 

zákona, kterým se mění zákon č. 166/1993 Sb., o Nejvyšším kontrolním úřadu, ve znění 

pozdějších předpisů /sněmovní tisk 352/ 

s c h v á l i l a   ve znění těchto přijatých pozměňovacích návrhů: 

1) V § 3 odst. 1 písm. c) se na konci textu doplňují slova „a jinými právními 

předpisy“. 

2) V § 3 odst. 1 písm. d) se vkládá nový bod 8, který zní: „8. Českou tiskovou 

kancelář,“. Následující body se přečíslují. 

3) V § 4 odst. 2 se na konci textu doplňují slova „a jinými právními předpisy“.; 

II. z m o c ň u j e  zpravodaje výboru, aby ve spolupráci s legislativním odborem 

Kanceláře Poslanecké sněmovny provedl příslušné legislativně technické úpravy; 

III.  pověřuje předsedu výboru, aby toto usnesení předložil předsedkyni Poslanecké 

sněmovny Parlamentu ČR; 

IV. z  m o c ň u j e  zpravodaje výboru, aby s tímto usnesením seznámil Poslaneckou 

sněmovnu Parlamentu ČR. 
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Hlasování o usnesení č. 110 se zúčastnili: posl. prof. Ing. V. Cempírek, Ph.D., posl. 

JUDr. V. Filip, posl. Ing. I. Fuksa, posl. Mgr. Z. Horníková, posl. L. Kohoutová, posl. 

RNDr. V. Koníček, posl. MUDr. V. Němeček, MBA, posl. Mgr. R. Sklenák, posl. Mgr. 

J. Škárka, posl. MUDr. J. Štětina ( 10 ; 0 ; 0 ) /viz příloha zápisu č. 1, str. 4/. 

 

O pozměňovacím návrhu ke sněmovnímu tisku č. 351 bylo hlasováno a bylo přijato 

usnesení č. 111 následujícího znění: 

Kontrolní výbor Poslanecké sněmovny Parlamentu ČR po stanovisku náměstka 

ministra spravedlnosti JUDr. Daniela Voláka, zpravodajské zprávě poslance RNDr. 

Vladimíra Koníčka a po rozpravě 

I. d o p o r u č u j e   Poslanecké sněmovně Parlamentu ČR, aby  vládní návrh na vydání 

ústavního zákona, kterým se mění ústavní zákon č. 1/1993 Sb., Ústava České 

republiky, ve znění pozdějších ústavních zákonů /sněmovní tisk 351/  s c h v á l i l a   

ve znění tohoto přijatého pozměňovacího návrhu: 

K čl. I - v článku 97 odst. 1 písm. c) Ústavy České republiky se na konci textu 

doplňují slova „a jinými právními předpisy“.; 

II. z m o c ň u j e  zpravodaje výboru, aby ve spolupráci s legislativním odborem 

Kanceláře Poslanecké sněmovny provedl příslušné legislativně technické úpravy; 

III.  p o v ě ř u j e  předsedu výboru, aby toto usnesení zaslal předsedkyni Poslanecké 

sněmovny Parlamentu ČR; 

IV. z  m o c ň u j e  zpravodaje, aby s tímto usnesením seznámil Poslaneckou sněmovnu 

Parlamentu ČR. 

 

Hlasování o usnesení č. 111 se zúčastnili: posl. prof. Ing. V. Cempírek, Ph.D., posl. 

JUDr. V. Filip, posl. Ing. I. Fuksa, posl. Mgr. Z. Horníková, posl. L. Kohoutová, posl. 

RNDr. V. Koníček, posl. MUDr. V. Němeček, MBA, posl. Mgr. R. Sklenák, posl. Mgr. 

J. Škárka, posl. MUDr. J. Štětina ( 10 ; 0 ; 0 ) /viz příloha zápisu č. 1, str. 4/. 

 

 

 

 

6. 

Sdělení předsedy, různé 

 

Předseda výboru posl. JUDr. V. Filip požádal členy výboru, aby se přihlásili jako 

zpravodajové kontrolních závěrů NKÚ, což přítomní členové výboru učinili. 

 

Posl. Ing. H. Orgoníková uvedla, že Kontrolní výbor do dnešního dne neobdržel 

materiály od ministra financí ke KZ 10/08 – Správa odvodů za porušení rozpočtové kázně, 

které měly být předloženy v novém náhradním termínu na základě usnesení č. 97 do 

14. listopadu 2011. Předseda výboru posl. JUDr. V. Filip uvedl, že opakovaně dopisem 

požádá ministra financí o předložení předmětného materiálu. 

 

Posl. Mgr. Z. Horníková informovala členy výboru o zahraniční cestě do 

Lucemburska, kde mimo jiné proběhlo setkání se zástupcem ČR v Evropském účetním dvoře 

(dále jen „EÚD“) Ing. J. Kinštem a s některými kontrolory, kteří se podíleli na kontrolách 

operačních programů v ČR. Na tomto jednání zazněly informace o některých problémech 

v čerpání finačních prostředků ČR z fondů EU. Získané informace nebyly zcela pozitivní, 

považuje je za velice závažné a obává se, že ČR může čekat velice složité období v oblasti 

čerpání finančních prostředků z fondů EU. Dále uvedla, že na kontrolách se podílejí zástupci 

EÚD a zástupci NKÚ. Z kontroly je vypracován kontrolní závěr, který je předložen Evropské 
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komisi, která ho vyhodnotí a rozhodne o opatřeních (zastaví čerpání nebo nařídí vrácení již 

vyplacených finančních prostředků). Vzhledem k tomu, že o oblasti dopravy zazněly od 

zástupců EÚD velice závažné informace, doporučila výboru se této problematice věnovat na 

uzavřeném zasedání výboru. Uvedla, že kontrolní výbory členských států jednají velice často 

na uzavřených zasedáních a některé jednají dokonce neveřejně vždy. Předseda výboru posl. 

JUDr. V. Filip uvedl, že předmětný kontrolní závěr z oblasti dopravy ještě nebyl oficiálně 

zveřejněn, proto se také přiklonil k neveřejnému jednání výboru na toto téma. Posl. prof. Ing. 

V. Cempírek, CSc. uvedl, že touto problematikou se zabýval již i Hospodářský výbor 

a situace je opravdu vážná, protože hrozí velké riziko vrácení velké části finančních 

prostředků. Posl. MUDr. V. Němeček, MBA doporučil požádat MMR o správu o čerpání 

a rizicích v jednotlivých operačních programech včetně navrhovaných nápravných opatření. 

 

O návrhu posl. Mgr. Z. Horníkové - na zařazení bodu „Čerpání finančních prostředků 

ČR z fondů EU“ na schůzi výboru - nechal předseda výboru posl. JUDr. V. Filip hlasovat. 

S tímto návrhem byl vysloven souhlas ( 11 ; 0 ; 0 ). Hlasování se zúčastnili: posl. 

prof. Ing. V. Cempírek, Ph.D., posl. JUDr. V. Filip, posl. Ing. I. Fuksa, posl. 

Mgr. Z. Horníková, posl. L. Kohoutová, posl. RNDr. V. Koníček, posl. MUDr. V. Němeček, 

MBA, posl. Ing. H. Orgoníková, posl. Mgr. R. Sklenák, posl. Mgr. J. Škárka, posl. MUDr. 

J. Štětina /viz příloha zápisu č. 1, str. 4/. 

 

O návrhu posl. Mgr. Z. Horníkové - uzavřené jednání výboru - nechal předseda výboru 

posl. JUDr. V. Filip hlasovat. S tímto návrhem byl vysloven souhlas ( 11 ; 0 ; 0 ). Hlasování 

se zúčastnili: posl. prof. Ing. V. Cempírek, Ph.D., posl. JUDr. V. Filip, posl. Ing. I. Fuksa, 

posl. Mgr. Z. Horníková, posl. L. Kohoutová, posl. RNDr. V. Koníček, 

posl. MUDr. V. Němeček, MBA, posl. Ing. H. Orgoníková, posl. Mgr. R. Sklenák, posl. Mgr. 

J. Škárka, posl. MUDr. J. Štětina /viz příloha zápisu č. 1, str. 5/. 

 

Předseda výboru posl. JUDr. V. Filip uvedl, že vzhledem k informacím z EÚD 

a dalších zdrojů, by bylo vhodné iniciovat pracovní neveřejné setkání vedení (předsedové 

a místopředsedové) Kontrolního výboru, Rozpočtového výboru a Hospodářského výboru 

s ministrem financí, ministrem dopravy, ministra školství, tělovýchovy a mládeže, ministrem 

pro místní rozvoj a ministrem zdravotnictví na téma čerpání finančních prostředků z fondů 

EU. S tímto návrhem byl vysloven souhlas ( 11 ; 0 ; 0 ). Hlasování se zúčastnili: posl. prof. 

Ing. V. Cempírek, Ph.D., posl. JUDr. V. Filip, posl. Ing. I. Fuksa, posl. Mgr. Z. Horníková, 

posl. L. Kohoutová, posl. RNDr. V. Koníček, posl. MUDr. V. Němeček, MBA, posl. Ing. 

H. Orgoníková, posl. Mgr. R. Sklenák, posl. Mgr. J. Škárka, posl. MUDr. J. Štětina /viz 

příloha zápisu č. 1, str. 5/. 

 

Předseda výboru posl. JUDr. V. Filip navrhl, aby jednání vedení výborů bylo 

neveřejné. S tímto návrhem byl vysloven souhlas ( 11 ; 0 ; 0 ). Hlasování se zúčastnili: posl. 

prof. Ing. V. Cempírek, Ph.D., posl. JUDr. V. Filip, posl. Ing. I. Fuksa, posl. 

Mgr. Z. Horníková, posl. L. Kohoutová, posl. RNDr. V. Koníček, posl. MUDr. V. Němeček, 

MBA, posl. Ing. H. Orgoníková, posl. Mgr. R. Sklenák, posl. Mgr. J. Škárka, posl. MUDr. 

J. Štětina /viz příloha zápisu č. 1, str. 5/. 

 

Posl. RNDr. V. Koníček požádal předsedu výboru, aby se dopisem obrátil na ministra 

životního prostředí se žádostí o zaslání podrobné písemné informace o aktuální situaci ve 

Výzkumném ústavu Silva Taroucy pro krajinu a okrasné zahradnictví, v. v. i. včetně koncepce 

jeho dalšího fungování. 
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Dále posl. RNDr. V. Koníček požádal předsedu výboru, aby se dopisem obrátil na 

ministryni kultury se žádostí o zaslání zprávy o aktuálním stavu projektu Národní digitální 

knihovna včetně harmonogramu projektu. 

 

Posl. MUDr. V. Němeček požádal předsedu výboru posl. JUDr. V. Filipa, aby se 

dopisem obrátil na ministra pro místní rozvoj s dotazem zda, v jakém rozsahu a s jakými 

výsledky provádí MMR kontrolu, zda byly fotovoltaické elektrárny zkolaudovány a připojeny 

do sítě v souladu s platnou legislativou ČR. 

 

 

 

 

7. 

Návrh termínu a pořadu 21. schůze Kontrolního výboru 

 

Po úvodním vystoupení předsedy výboru posl. JUDr. V. Filipa a po rozpravě 

Kontrolní výbor zmocnil předsedu výboru, aby stanovil pořad a termín 21. schůze výboru na 

základě dohody s ministrem dopravy, viz přijaté usnesení č. 112 ( 11 ; 0 ; 0 ). Hlasování se 

zúčastnili: posl. prof. Ing. V. Cempírek, Ph.D., posl. JUDr. V. Filip, posl. Ing. I. Fuksa, posl. 

Mgr. Z. Horníková, posl. L. Kohoutová, posl. RNDr. V. Koníček, posl. MUDr. V. Němeček, 

MBA, posl. Ing. H. Orgoníková, posl. Mgr. R. Sklenák, posl. Mgr. J. Škárka, posl. MUDr. 

J. Štětina /viz příloha zápisu č. 1, str. 6/. 

 

 

Předseda výboru JUDr. V. Filip poděkoval všem přítomným za spolupráci a ukončil 

dvacátou schůzi Kontrolního výboru. 

 

 

Schůze výboru byla ukončena v 10.40 hodin. 

 

 

Zapsala: Ing. M. Hálková – tajemnice výboru 

 

 

 

 

 

 

Mgr. Zdeňka Horníková v.r. JUDr. Vojtěch Filip v.r. 

místopředsedkyně - ověřovatelka 

Kontrolního výboru 

předseda  

Kontrolního výboru 

 


